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Všechny následující fotografie byly pořízeny v parcích na 
území Prahy 2. Uvádíme pouze vzorek problémů, které se zde 
každodenně vyskytují a obtěžují všechny slušné návštěvníky 

parků, tedy jak nepejskaře tak i pejskaře!    

      Obsah přeplněných nevyvezených košů končí na zemi   
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Park nebo  
veřejná skládka ?  
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   Takový stav parků je pro ostatní návštěvníky 
demotivující ! 
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   Činnost bezdomovců dobře zná každý návštěvník 
parků zejména v centru města. 

       Provizorní lůžka a třídění odpadků 
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 Injekční stříkačky a nedopalky cigaret a jointů takřka na 
každém kroku. 

         

        
 

 Jedná se o vysoce nebezpečný odpad zejména pro děti ! 
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 Obrovské množství nedopalků zůstává v okolí laviček a na 
travnatých plochách, z kterých je již není možné odstranit. 
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Po jejich skončení zůstává na místě velké množství odpadků a 
nezřídka i střepů z rozbitých lahví  

Na travnatých plochách se často pořádají „pikniky“ 
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Nový trend – „grilování“ v parku na trávníku. 

  
 Vypálená místa od ohníčků. 
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Vandalizmus ! 

Ničení piktogramů                    Lámání větví         Zničená ptačí budka 
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A tak dále ……… 



Parky slouží také pro průjezd civilních aut i jako 
parkoviště pro zaměstnance zahradnických firem, kteří 

si potřebují dojít na svačinu. 
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Parky začaly sloužit jako velmi vyhledávané 
veřejné wc, lidé již nemají morální zábrany 
vykonat svou potřebu prakticky KDEKOLIV !  
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Kolik finančních prostředků je však vynakládáno 
na úklid odpadu po lidech? 
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Neuklizený psí exkrement je nevábný a 
obtěžující, pravdou ale zůstává, že se po pár 

dnech rozloží sám!   

 

Opravdu jsou v současné době náklady na 
likvidaci psích exkrementů vyšší, než náklady na 

úklid výše uvedeného odpadu?  
Nejedná se spíše o pohodlné tvrzení v trendu 

dnešní doby? 



Naše občanské sdružení zastává názor, že slušný 
pejskař má rád čisté chodníky i parky a proto 

po svém psím kamarádovi uklízí.  
Snažíme se přispět k tomu, aby takových 

pejskařů byla většina. 
 

Přidejte se také! 
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